



Date 28/04/2022

تاريخ 2022/04/28م

Board of Directors Resolutions Disclosure	الإفصاح عن قرارات مجلس الإدارة
<p>The Board of Directors of SALALAH MILLS CO SAOG advises the Capital Market Authority the Muscat Stock Exchange and the investors' Community that it has been resolved the followings at the meeting of the Board of Directors h 28/04/ 2022 :-</p> <ul style="list-style-type: none"> • Approval of the 1st Quarter un-audited financial for year 2022. • The un-audited financial statements are uploaded to MSX Website with Chairman Report. <p>Thanking you</p>	<p>يسر مجلس إدارة شركة مطاحن صلالة ش.م.ع.ع أن يحيط علما كلا من الهيئة العامة لسوق المال و بورصة مسقط وعمامة المستثمرين بأنه تم خلال إجتماع مجلس الإدارة النعقد بتاريخ 2022/04/28م إتخاذ القرارات التالية :-</p> <ul style="list-style-type: none"> • الموافقة على اعتماد البيانات المالية الغيرمدققة للربع الأول لعام 2022م. • كما نود افادة المساهمين و المستثمرين بانه تم تحميل كامل البيانات المالية الغير مدققة وتقرير مجلس الادارة للفترة على موقع بورصة مسقط. <p>وتفضلو بقبول فائق الاحترام</p>

ALI TALIB ALI ALRAWAS
Company Secretary

علي بن طالب علي الرواس
أمين السر

